

IMPORTANT: USE OF THE SOFTWARE PROVIDED WITHOUT THE AGREEMENT OF CIBLE DETECTION inc. IS PROHIBITED(THE "SOFTWARE") CONSTITUTES YOUR ACCEPTANCE OF THESE TERMS. READ IT CAREFULLY BEFORE COMPLETING THE INSTALLATION PROCESS AND USING THE SOFTWARE. IF YOU DO NOT AGREE TO THE TERMS OF CIBLE DETECTION INC., DO NOT INSTALL AND/OR USE THIS SOFTWARE. BY INSTALLING, COPYING, OR OTHERWISE USING THE SOFTWARE PRODUCT, YOU AGREE TO BE BOUND BY THE TERMS OF CIBLE DETECTION INC.

This software is Programmed by Jesus M. Broceno AND Igor Kukhtin for Cible Detection inc. © All rights reserved, copy of this software is prohibited, unless authorized Written by Cible Detection inc. Commercial copy without licensing or personal copy or purposes may result in legal actions.

1. LICENSE GRANT. The Software is licensed on per computer, NOT FOR site or company (OWNER/TEAM license may not be used on up of one computers). This license is not transferable to any other system, or to another organization or individual. You are not allowed to remove any proprietary notices or labels from the SOFTWARE.
2. WARRANTY DISCLAIMER. THIS SOFTWARE AND ANY RELATED DOCUMENTATION is PROVIDED "AS IS" AND COMES WITHOUT ANY WARRANTY, EITHER EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, WITHOUT LIMITATION, THE IMPLIED WARRANTIES OR MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OR NONINFRINGEMENT. THE USE AND PERFORMANCE OF THIS SOFTWARE ARE SOLELY AT YOUR OWN RISK.
3. FREE USE. You may install and use the SOFTWARE free of charge for personal, (non-profit) use. In these cases, you are granted the right to use and to make a limited number of launch/running of this software. Some features of the SOFTWARE may be limited or unavailable in free version of the SOFTWARE. To enable all the features you need to upgrade the SOFTWARE to OWNERS version. Full list of limited features is presented on Upgrade page of the SOFTWARE at cibledetection.com.
4. COMMERCIAL USE. For usage in corporate or commercial environment you will need to upgrade the SOFTWARE to OWNERS version by obtaining an activation key communicating with Cible Detection inc. at www.cibledetection.com

5. REVERSE ENGINEERING. You agree that you will not attempt to reverse compile, modify, translate, or disassemble the Software in whole or in part.

6. COPYRIGHT. The SOFTWARE is intellectual property of Cible Detection inc. and is protected by law. You acknowledge that all intellectual property rights in the SOFTWARE anywhere in the world belong to Cible Detection inc, that rights in the SOFTWARE are licensed (not sold) to you, and that you have no rights in, or to, the SOFTWARE other than the right to use them in accordance with the terms of this License. You are not allowed to resell, charge for, rent, lease, loan, sublicense or assign the SOFTWARE or any copy thereof, including any related documentation.

7. LIMITATION OF LIABILITY. IN NO EVENT SHALL Cible Detection BE LIABLE FOR ANY SPECIAL, INCIDENTAL, INDIRECT, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES WHATSOEVER (INCLUDING, WITHOUT LIMITATION, DAMAGES FOR LOSS OF BUSINESS PROFITS, BUSINESS INTERRUPTION, LOSS OF BUSINESS INFORMATION, OR ANY OTHER PECUNIARY LOSS) ARISING OUT OF THE USE OR OF INABILITY TO USE THE SOFTWARE.

8. THIRD PARTY ACKNOWLEDGMENTS. Portions of the Software utilize or include third party software and other copyrighted material. The use of such material is governed by their respective terms.

Certain software libraries and other third party software included with the Software are free software and licensed under the terms of Cible Detection inc.

This product uses libraries from

TComport: <https://sourceforge.net/projects/comport/>

Graphics32: <http://graphics32.org>

Graphics32Ex: <http://www.soft-gems.net/supplement/download.php?ID=13>

DSPack: <https://sourceforge.net/projects/dspack/>

9. GENERAL PROVISION. This is the entire agreement between you and CibleDetection inc. which supersedes any prior agreement or understanding, whether written agreement.

IMPORTANT: L'UTILISATION DU LOGICIEL FOURNI SANS L'ACCORD DE CIBLE DÉTECTION INC. EST INTERDITE (LE «LOGICIEL») CONSTITUE VOTRE ACCEPTATION DES PRÉSENTES CONDITIONS. LIRE ATTENTIVEMENT AVANT DE COMPLÉTER LE PROCESSUS D'INSTALLATION ET D'UTILISER LE LOGICIEL. SI VOUS N'ACCEPTÉZ PAS LES TERMES DE CIBLE DÉTECTION INC., N'INSTALLEZ PAS ET / OU N'UTILISEZ PAS CE LOGICIEL. EN INSTALLANT CETTE COPIE OU EN UTILISANT LE PRODUIT LOGICIEL, VOUS ACCEPTEZ D'ÊTRE LIÉ PAR LES TERMES DU PRÉSENT CONTRAT DE CIBLE DÉTECTION INC.

Ce logiciel est programmé par Jesus M. Broceno et Igor Kukhtin pour

Cible Detection © Tous droits réservés, une copie de ce logiciel est interdite. Sauf autorisation écrite par Cible Detection inc. Une copie commerciale sans licence ou une copie personnelle à des fins commerciales peuvent entraîner des actions en justice.

1. SUBVENTION DE LICENCE. Le Logiciel est concédé sous licence par ordinateur, PAS POUR le site ou l'entreprise (la licence OWNER / TEAM ne peut pas être utilisée sur plusieurs ordinateurs). Cette licence n'est transférable à aucun autre système, ni à une autre organisation ou personne. Vous n'êtes pas autorisé à supprimer des avis de propriété ou des étiquettes du LOGICIEL.

2. DÉNI DE RESPONSABILITÉ DE LA GARANTIE. CE LOGICIEL ET TOUTE DOCUMENTATIONS ASSOCIÉES SONT FOURNIS «EN L'ÉTAT» ET SONT SANS GARANTIE, EXPRESSE OU IMPLICITE, Y COMPRIS, SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES IMPLICITES OU LA QUALITÉ MARCHANDE, L'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER OU LA CONTREFAÇON. L'UTILISATION ET LA PERFORMANCE DE CE LOGICIEL SONT SEULEMENT À VOS PROPRES RISQUES.

3. UTILISATION GRATUITE. Vous pouvez installer et utiliser le LOGICIEL gratuitement pour une utilisation personnelle (sans but lucratif). Dans ces cas, vous bénéficiez du droit d'utiliser et de faire un nombre limité de séances de ce logiciel. Certaines fonctionnalités du LOGICIEL peuvent être limitées ou indisponibles en version gratuite ou personnelle du LOGICIEL. Pour activer toutes les fonctionnalités dont vous avez besoin pour mettre à niveau le LOGICIEL vers la version OWNERS. La liste complète des fonctionnalités limitées est présentée sur le site web cibledetection.com

4. UTILISATION COMMERCIALE. Pour une utilisation en environnement commercial ou corporatif, vous devrez mettre à niveau le LOGICIEL en version OWNERS en obtenant une clé d'activation communiquant avec Cible Detection inc. À www.cibledetection.com

5. INGÉNIERIE INVERSÉE. Vous acceptez que vous n'essayez pas de renverser, de modifier, de traduire ou de désassembler le Logiciel en totalité ou en partie.

6. COPYRIGHT. Le LOGICIEL est la propriété intellectuelle de Cible Detection inc. Et est protégé par la loi. Vous reconnaissez que tous les droits de propriété intellectuelle sur le LOGICIEL partout dans le monde appartiennent à Cible Detection inc, que les droits sur le LOGICIEL sont licenciés (non vendus) et que vous n'avez aucun droit sur le LOGICIEL autre que le Droit du Logiciel et de l'utiliser conformément aux termes de cette Licence. Vous n'êtes pas autorisé à revendre, à facturer, à louer, à louer, à prêter, à sous-licencier ou à céder le LOGICIEL ou toute copie de celui-ci, y compris toutes documentations connexes.

7. LIMITATION DE RESPONSABILITÉ. EN AUCUN CAS, Cible Detection NE PEUT ÊTRE TENUE RESPONSABLE DE TOUT DOMMAGE SPÉCIAL, ACCESSOIRE, INDIRECT OU CONSÉCUTIF (Y COMPRIS, SANS S'Y LIMITER, LES DOMMAGES POUR PERTES DE BÉNÉFICES, INTERRUPTION D'ACTIVITÉ, PERTE D'INFORMATIONS COMMERCIALES OU TOUTE AUTRE PERTE PÉCUNIAIRE) DÉCOULANT DE L'UTILISATION OU L'IMPOSSIBILITÉ D'UTILISER LE LOGICIEL.

8. RECONNAISSANCE DES TIERCES PARTIES. Certaines parties du Logiciel utilisent ou comprennent des logiciels tiers et d'autres documents protégés par des droits d'auteur. L'utilisation de ce matériel est régie par leurs termes respectifs.

Certaines bibliothèques de logiciels et autres logiciels tiers inclus avec le Logiciel sont des logiciels libres et sont autorisés sous les termes de Cible Detection inc.

Ce produit utilise les bibliothèques de TComport: <https://sourceforge.net/projects/comport/>

Graphics32: <http://graphics32.org>

Graphics32Ex: <http://www.soft-gems.net/supplement/download.php?ID=13>

DSPack: <https://sourceforge.net/projects/dspack/>

9. DISPOSITION GÉNÉRALE. Il s'agit de l'entente intégrale entre vous et CibleDetection inc. Qui remplace tout accord ou entente préalable, même s'il s'agit d'un accord écrit.